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Zápis č. 29  - jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21,  

konané dne 22.07.2013 
  
Zahájení jednání: v 16.00 hod.  

Ukončení jednání: cca v 18.00 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing.M.Hájek, I.Birke, MVDr.T.Vlach,  V.Kozáková;  

Omluveni: Pan J.Slezák, Ing.A.Taitl, P.Mach,Ing. J.Šponer  

 

Hosté: Pan  Ing.R.Březina, ved. OŽPD; Ing.L.Jelínek, ved. OMI; Jakub Slánský, OMI; Ing.Jakub 

Tomek, DIS; Ing.Martin Nečas, SWARCO,s.r.o. 

 

Omluven: Pan Ing.J.Šilar, Ing.K.Syrový, RNDr.P.Roušar, starosta                                                                                                                      

 

- viz přiložená prezenční listina.  

 

Program jednání:  

 

1/ Stavba kanalizace na hlavní; havarijní stav mostku;  oprava komunikace Chmelické;  

 Kanalizace na hlavní (pokračování stavby od hlavní křižovatky směrem k Blatovu) i 

nadále se hledá nové řešení provedení tak, aby nebyl narušen provoz na hlavní 

komunikaci;   
            Úkol trvá – průběžně sledovat. 

 

 Havarijní stav mostku – DK i nadále konstatuje, že Policie ČR by zde měla měřit 

rychlost projíždějících vozidel a pokutovat vozidla, která mají vjezd zakázán.  

Úkol trvá – průběžně sledovat. 

 

 Oprava komunikace Chmelické, ale i dalších – např. Hodkovské, Novolhotské, 

Čekanovské, aj. 

P.Birke informuje o rozhořčení občanů – komunikace se neopravují, nerekonstruují a 

peníze z rozpočtu HMP plynou jiným MČ; občané jsou rozhodnuti k akcím, k podání 

petice, aj. 

Předseda komise upozorňuje, že DK trvá na rychlém a efektivním řešení problému; 

žádá, aby bylo iniciováno jednání na RHMP – zvýšení rozpočtu tak, aby mohly být 

provedeny opravy, resp. rekonstrukce uvedených místních komunikací 

DK žádá p.Ing.L.Jelínka, ved. OMI, aby o této věci jednal na OMI HMP. 
Úkol trvá – průběžně sledovat. 

 

2/ Cyklostezka v Čentické 

DK vyslechla informaci p.J.Slánského, OMI – čeká se na vyjádření svodné komise, které byla 

žádost o vyjádření předána počátkem června t.r. a dále se řeší vynětí půdy z lesního fondu. 

OMI předpokládá, že se cca za 14 dní obrátí na OSÚ ÚMČ Praha 21. 

Úkol trvá – průběžně sledovat 

 

3/ Informace o lince BUS 260  

OMI a p.Ing.R.Březina informují, že zastávka “ Podlužanská“ byla v termínu uvedena do 

provozu.  P.Ing.Březina připraví za MČ info na web a do ÚZ. 

Úkol trvá průběžně sledovat. 
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4/ Přechody pro chodce na Rohožnické při Novosibřinské a při Zlivské 

OMI a p. Ing.R.Březina informují, že bude dodržen termín, tj. realizace do konce září 2013. 

Úkol trvá průběžně sledovat. 

 

5/ Stavební úprava křižovatky na Novosibřinské-Staroújezdské-Staroklánovické – projekt 

Dle telefonického sdělení pana p.Ing.Romana Štěpánka, technicko-investičního náměstka 

TSK ze dne 27.06.2013: Bylo zjištěno, že se jedná o finančně náročnou akci a proto  se 

zastavila se i projektová příprava. Bylo by nutné snížit niveletu, rozšířit křižovatku na cizí 

pozemky, kde vlastník předběžně sdělil, že v žádném případě nebude souhlasit, atd. Přichází 

v úvahu jedině jednodušší řešení – úprava odbočovacího pruhu. TSK připravuje návrh nového 

rozpočtu- červenec 2013, doporučují, aby se na TSK obrátil starosta MČ Praha 21. 
DK žádá pana starostu, aby v dané věci jednal s TSK v rozsahu původního návrhu řešení a to dle 

původní odsouhlasené studie DK od pracovníků DIPRO na snížení nivelety. 

Úkol trvá – průběžně sledovat. 

 

6/ Dopravní situace u žel. zastávky Praha – Klánovice, komunikace Staroklánovická 

DK navrhuje, aby věc byla řešena v souladu s návrhem nového Dopravního generelu, resp. po 

jeho projednání v ZMČ P21 a v intencích minulých zápisů ze zasedání. 

Úkol trvá – průběžně sledovat. 

7/ Příprava smlouvy – postup při náhradě škod při poškození povrchů komunikací po 

výstavbě inženýrských sítí, atd. 

DK trvá, aby v dané věci bylo postupováno v souladu s platnými zákony a smluvními 

ujednáními mezi zhotoviteli a MČ Praha 21. 
Úkol trvá. 

 

8/ SSZ na Zaříčanské – na pozvání DK se dostavili na zasedání p. Ing.J.Tomek a p.Ing.M.Nečas. 

P.Ing.Tomek na dotazy předsedy DK uvedl, že akce je financována v rámci „Projektu Praha“. 

Z toho vyplývá, že stavební úpravy budou provedeny pouze v ( nezbytném)  minimálním rozsahu 

tak, aby byla osazena nezbytná technologie a vybudován bezbariérový přechod pro chodce vč. 

vyčkávacích prostor. Počítá se s částkou cca 400 tis. Kč. Niveleta Zaříčanské nebude řešena. 

P.Ing.Nečas informoval o majetkových záležitostech. Proběhla již také jednání s OMI ÚMČ Praha 

21. K seřízení signalizace uvedl p.Ing.Tomek – jedná se o tradiční SSZ, byly osazeny dopravní 

sondy, výsledky budou vyhodnoceny. Dochází k nárazové intenzitě dopravy na křižovatce. Bude 

koordinační kabel, příp. radio hodiny. Rozebral výhody a nevýhody řešení. Vjezd na výzvu – 

jinak trvale zelená. Musí se brát ohled na sousední cyklus u LIDLu, seřízení se bude dolaďovat;  

cca 1 měsíc bude zkušení provoz, který bude vyhodnocen. Předseda DK upozorňuje na platné 

územní rozhodnutí – snížení nivelety na hlavní, Staroújezdská již byla v těchto intencích 

rekonstruována. Dále se řešil pohyb cyklistů v dané oblasti. DK odkazuje na nový cyklogenerel, 

který bude projednáván. DK se zabývala problematikou vlastnictví pozemků, komunikací, 

chodníků, atd. Pan Dr. Vlach zodpověděl dotazy p.Birke. 

DK poděkovala oběma výše uvedeným za účast na jednání komise a za podání vyčerpávajících 

odpovědí. 

Dopravní komise doporučuje RMČ Praha 21  i h n e d  jednat s TSK o snížení nivelety 

Zaříčanské – Novosibřinské v křižovatce (cca 1m výškový rozdíl), o  bezprostředních stavebních 

úpravách v rámci výše uvedené akce. Dále doporučuje RMČ Praha 21, aby přednostně řešila 

majetkové poměry. 

Úkol trvá   - průběžně sledovat 
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9/ Nové zastávky na ulici Starokolínské  

Územní rozhodnutí na zastávky u školy v Pilovské ( u nové školy ) nabylo  právní moci a 

v současné době se připravuje stavební povolení. 

Úkol trvá  - průběžně sledovat 

 

10/ Rekonstrukce tech. nevyhovující zastávky  BUS Blatov – směr z centra  

Dle telefonického sdělení pana p.Ing.Romana Štěpánka, technicko-investiční náměstka TSK 

ze dne 27.06.2013: Na dané akce měla v přechozích letech spol. TSK rozpočet cca 25 mil. Kč, 

v loňském roce již jen 5 mil. Kč a byla vystavěna zastávka ve Švehlově ulici v Praze. TSK 

zatím na vybudování naší zastávky nemá peníze. TSK připravuje návrh nového rozpočtu – 

červenec 2013, doporučují, aby se na TSK obrátil starosta MČ Praha 21. 
DK žádá pana starostu, aby v dané věci jednal s TSK. 

Úkol trvá - průběžně sledovat. 

  

11/ Umístění významných turistických a kulturních cílů v MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy  

Po projednání dle harmonogramu – viz bod 12)  bude pracovní skupina řešit rozmístění (fin. 

částka 300 tis. Kč.) 

Úkol trvá - průběžně sledovat. 

 

12/ Dopravní generel  - doprava v pohybu 

DK je připravena návrh nového DG odsouhlasit, navrhuje jej předložit občanům a členové DK se 

dostaví na termíny projednávání. DK žádá autora pana Ing.J.Šilara, (potažmo i pana 

Ing.K.Syrového), aby vzal na vědomí níže uvedené termíny; DK se dohodla na personálním 

obsazení pracovní skupiny pro vyhodnocení připomínek – viz níže. 

 Dne 09.září 2013 (pondělí) od 17.00 hod. se uskuteční ve velké zasedací místnosti 

budovy ÚMČ Praha 21 setkání se zastupiteli MČ Praha 21 na téma: Návrhy nového 

dopravního a cyklo generelu – p.Ing.J.Šilar, p.Ing.K.Syrový; účast DK;  autoři 

generelů představí své návrhy, vyslechnou a následně zapracují připomínky 

zastupitelů;  

 Dne 11.září 2013 (středa) od 17.00 hod. se uskuteční v Divadelním sále ZŠ 

Masarykova (vchod z Čentické)  setkání s občany na téma: Bezbariérovost, MHD, ČD 

a hlavní komunikační síť – p.Ing.J.Šilar; účast DK 

 Dne 23.září 2013 (pondělí) od 17.00 hod. na témže místě, setkání s občany na téma: 

Cyklo generel, Zóny 30 – p.Ing.K.Syrový, p.Ing.J.Šilar; účast DK 

 Dne 30.září 2013 (pondělí) od 16.00 hod. v malé zasedací místnosti budovy ÚMČ 

Praha 21 se sejde pracovní skupina na vyhodnocení připomínek k D + CG ( tj. 

p.Ing.M.Hájek, p.I.Birke,  p.Ing.R.Březina, pí V.Kozáková, p. Ing.J.Šilar,p. Ing. 

K.Syrový a příp. další zájemci z řad členů DK). Autoři generelů zapracují připomínky 

občanů 

 5/ Autoři generelů předají p. Ing.Březinovi  nejpozději dne 15.10.2013 (úterý) def. 

podobu cyklo generelu a dopravního generelu, vč. zapracovaných připomínek a 

předloží písemné souhlasy Policie ČR ( p.kpt.Ing.M.Hovorky) tak, aby materiály 

mohly být předloženy na nejbližší jednání RMČ a ZMČ Praha 21.  
Úkol trvá –  průběžně sledovat 

 

13/ Technický stav povrchu komunikace Hodkovské – stávající prašnost, výmoly, aj. 

DK doporučuje RMČ P21, resp. OMI ÚMČ P21 prověřit uzavřené smlouvy a vymáhat jejich 

plnění  (po ukončení budovaní kanalizačního přivaděče, atd.), vést intenzivní jednání se 

zhotovitelem a příp. přistoupit i k řešení soudní cestou tak, aby povrch byl dokončen. 

Úkol trvá –průběžně sledovat 
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14/ Návrh nového Cyklo generelu v Praze 21 – v Ú/L 

Viz bod 12);  

Úkol trvá –sledovat 

 

Další body: 

15/ P.J.Slánský předkládá DK k projednání návrh na přeznačení DZ na Rohožnické – B 28 

– Zákaz zastavení (mezi Měšínskou a Žíšovskou). Předkládá neodsouhlasený návrh Policií 

ČR a předkládá situaci zpracovanou dle ČSN 73 6110 s tím, že je dle jeho názoru deinstalace 

možná.  

Členové DK se po prohovoření problému dohodli, že provedou místní ohledání (tef. se 

svolají) a na příštím zasedání DK budou o věci hlasovat. 

 

16/ DK navrhuje RMČ Praha 21 jmenovat za členy DK pana Ing.Luďka Jelínka, vedoucího 

OMI a pana Jakuba Slánského ref. OMI. 

 

Nový termín zasedání DK  -  dne 09.09.2013 od 16.00 hod. v malé zasedací místnosti. 

Předseda DK žádá všechny členy o účast. 

 

 

Zapsala: JUDr.Vladimíra Kozáková  

Zápis ověřen dne: 24.7.2013 Híjek  
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